
Protok6 Nr XL.2022 


z XL Sesji R dy Gminy Slubice 


odbytej w dnru 26 lipca 2022 r. 


Obrady XL Sesji Rady Gminy slutce odbyly sitt w godz. 10.54-12.20 oraz byly 
transmitowane na zywo w Internecie. brady prowadzil przewodniczqcy Slawomir 
Januszewski. 
Stan Rady - 15 os6b 
Obecnych - 15 os6b tj. 100%. 
W sesji udzial wzittli: 

1. 	 Jacek Kozlowski - w6jt, 
2. 	 Przemyslaw Nowacki - sekretarz gm ny, 
3. 	 Henry ka Bednarek - skarbnik gmi y, 
4. 	 radni wedlug zalqczonej listy obecnosci 
5. 	 soltysi wedlug zalqczonej listy obecnos i, 

Do pkt. 1 
Slawomir Zenon Januszewski - prze odniczqcy Rady otworzyl obrady XL sesji Rady 

Gminy Slubice, powital wszystkie panie i pan6w radnych, soltys6w, w6jta, skarbnik, 
sekretarza. Na podst~wie list~ obecnosci strier~~il, ze .w sesj~ uczestniczy 15 radnych, co 
oznacza, ze Rada Gmmy Slublce moze obrai owac 1 podeJmowac prawomocne uchwaly. 

Do pkt. 2 	 I 
Przewodniczqcy poddal pod glosowanie porzqdek obrad, kt6ry zostal dostarczony 

wraz z zaproszeniem na dzisiejszq sesjtt. Rad i nie mieli zadnych uwag. 
W wyniku jawnego glosowania ra a - stan 15 obecnych jednoglosnie przyjtt1a 

porzqdek obrad, kt6ry przedstawia sitt nastttP jqco: 
1. 	 Otwarcie Sesji. 

2. 	 Przyjttcie porzqdku obrad. 

3. 	 Sprawozdanie z dzialalnosci mittdzyse yjnej W6jta Gminy za okres od 3 czerwca 
2022 r. do 25 lipca 2022 r. 

4. 	 Interpelacje i zapytania radnych. 

5. 	 Podjttcie uchwal w sprawie: 

a) Zmiana Wieloletniej Prognozy Finan~owej Gminy Slubice, 

b) Zmiana uchwaly Budzetowej Gminy flubice na rok 2022, 

c) przyjttcia regulaminu korzystania z g innego obiektu sportowego, 

d) Zmiany Miejscowego Planu Zagosp darowania Przestrzennego dla terenu dzialki Nr 

ewid. 13812 w obrttbie geodezyjnym aziska, 

e) 	 zmiany Uchwaly Nr X.69.2019 Rady Gminy Slubice z dnia 29 pazdziernika 2019 r. w 

sprawie zasad udzielania i rozmiaru . bnizek tygodniowego obowiqzkowego wymiaru 

godzin zajttc dla nauczycieli, kt6ry powierzono stanowiska kierownicze, zasad 

rozliczania tygodniowego obowiqzk wego wymiaru godzin zajttc nauczycieli, dla 

kt6rych ustalony plan zajtt6 jest r6' I y w poszczeg61nych okresach roku szkolnego, 
oraz okreslenia tygodniowego oboJ,iqzkowego wymiaru godzin zajtt6 niekt6rych 
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nauczycieli zatrudnionych w przedszkolu i szkolach podstawowych, dla ktorych 

organem prowadzqcym jest Gmina Slubice, 
f) ustalenia sredniej ceny jednostki paliwa w gminie Slubice na rok szkolny 2022/2023. 

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 
7. Przyjycie protokolu z XXXVIII sesji Rady Gminy. 

8. Przyjycie protokolu z XXXIX nadzwyczajnej sesji Rady Gminy. 
9. Sprawy rome. 
10. Zakonczenie obrad. 

Do pkt. 3 
Sprawozdanie z dzialalnosci miydzysesyjnej Wojta Gminy za okres od 3 czerwca 
2022 r. do 25 lipca 2022 r. (material w zalqczeniu). 

Do pkt. 4 
Radny Stanislaw Szymanski zapytal czy cos dzieje siy w sprawie drogi w Alfonsowie. 

Radny Dariusz Wolinski poprosil 0 usuniycie gniazda os w budynku po bylym sklepie 

w Juliszewie. 
Radna Sylwia G6recka zapytala 0 wyciycie drzew na ulicy Chojaki, 
W6jt odpowiedzial, ze bydq wyciyte w wakacje. 
Radna Milena Kaminska zapytala 0 mozliwosc poprawienia przystanku 

na Piotrkowku. Zbliza siy rok szkolny a przystanek jest w zlym stanie. 

Wojt odpowiedzial, ze przystanek trzeba rozebrac i postawic drugi. Ma nadziejy, ze 
siy uda. 

Radny Stanislaw Szymanski zapytal, czy przystanek w miejscowosci Budy bydzie 

odbudowany. Zostal on postawiony w czynie spolecznym za wlasne pieniqdze mieszkancow. 

Do pkt. Sa) 
Przewodniczqcy Rady Gminy przedstawil projekt uchwaly w sprawle Zilliany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Slubice. 

Pytan i uwag nie zgloszono. 
W glosowaniu bralo udzial 15 radnych. Uchwala zostala przyjyta jednoglosnie. 
Uchwala w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Slubice 

wraz z imiennym rejestrem glosowan stanowi zalqcznik do protokolu. 

Do pkt. Sb) 
Projekt uchwaly w sprawie zmiany Uchwaly Budzetowej Gminy Slubice na rok 2022 

przedstawil Przewodniczqcy Rady Gminy Slawomir Januszewski. 
Pytan i uwag nie zgloszono. 
W glosowaniu bralo udzial 15 radnych. Uchwala zostala przyjyta jednoglosnie. 
Uchwala w sprawie zmiany Uchwaly Budzetowej Gminy' ~lubice na rok 2022 

wraz z imiennym rejestrem glosowan stanowi zalqcznik do protokolu . . ; 
I I , 
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Do pkt. Sc) 
Przewodnicz~cy Rady Gminy prz dstawil projekt uchwaly w spraWle prZYJYCla 

regu1aminu korzystania z gminnego obiektu sportowego. 

Pytan i uwag nie zgloszono. 
W glosowaniu bralo udzial 15 radny I h. Uchwala zostala przyjyta jednoglosnie. 

Uchwala w sprawie przyjycia regula inu korzystania z gminnego obiektu sportowego 

wraz z imiennym rejestrem glosowan stano i zal~cznik do protokolu. 

Do pkt. Sd) 
Projekt uchwaly w sprawie Z iany Miejscowego P1anu Zagospodarowania 

Przestrzennego dla terenu dzialki Nr ewid. 13812 w obrybie geodezyjnym Laziska przedstawil 

Przewodnicz~c~ Ra~y?miny Slawomi~ Jan}l~zewski. 
Radm me mleh zadnych zapytan, b~dz uwag. 

W glosowaniu bralo udzial 15 radny1h. Uchwala zostala przyjyta jednoglosnie. 

Uchwala w sprawie Zmiany Miejsaowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego 

dla terenu dzialki Nr ewid. 138/2 w obrybie I eodezyjnym Laziska wraz z imiennym rejestrem 

glosowan stanowi zal~cznik do protokolu. 

Do pkt. Se) 
Projekt uchwaly w sprawie zmian Uchwaly Nr X.69.2019 Rady Gminy Slubice 

z dnia 29 pazdziemika 2019 r. w sprawie z4sad udzielania i rozmiaru obnizek tygodniowego 

obowi~zkowego wymiaru godzin zajyc d1a nauczycieli, ktorym powierzono stanowiska 

kierown~c~e, zasa~ rozliczania tygOdnio+~g.o ob~wi~zkowego ~miaru godzin zajyc 
nauczycleh, dla ktorych ustalony plan zaJltc Jest rozny w poszczegolnych okresach roku 

szkolnego, oraz okres1enia tygodniowego o ! owi~zkowego wymiaru godzin zajyc niektorych 

nauczycieli zatrudnionych w przedszko1u i szkolach podstawowych, dla ktorych organem 

prowadz~cym jest Gmina Slubice przeds awil Przewodnicz~cy Rady Gminy Slawomir 

Januszewski. 

Radni nie mieli zadnych zapytan, b~ z uwag. 

W glosowaniu bralo udzial 15 rad~ch. Uchwaia zostaia przyjyta 14 glosami "za" 

przy jednym glosie wstrzymuj~cym siy. 

Uchwaia w sprawie zmiany Uchwal Nr X.69.2019 Rady Gminy Slubice z dnia 29 

pazdziemika 2019 r. w sprawie zasad dzielania i rozmiaru obnizek tygodniowego 

obowi~zkowego wymiaru godzin zajyc d a nauczycieli, ktorym powierzono stanowiska 

kierown~c~e, zasa~ rozliczania tygodnio. I ~g.o ob~wi~zkowego ~miaru godzin zajyc 
nauczycleh, dla ktorych ustalony plan zaJ ~c Jest rozny w poszczegolnych okresach roku 

szkolnego, oraz okreslenia tygodniowego o~owi~zkowego wymiaru godzin zajyc niektorych 

nauczycie1i zatrudnionych w przedszkolu i I szkolach podstawowych, dla ktorych organem 
prowadz~cym jest Gmina Slubice wraz z i I iennym rejestrem glosowan stanowi zal~cznik 
do protokolu. 

Do pkt. 50 
Projekt uchwaly w sprawie ustalenia f redniej ceny jednostki paliwa w gminie Slubice 

na rok szkolny 202212023przedstawil Przew~dnicz~cy Rady Gminy Slawomir Januszewski. 
Radni nie mieli zadnych zapytan, b~d' uwag. 
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W glosowaniu bralo udzial 15 radnych. Uchwala zostala przyjyta jednoglosnie. 

Uchwala w sprawie ustalenia sredniej ceny jednostki paliwa w gminie Slubice na rok 

szkolny 2022/2023wraz z imiennym rejestrem glosowan stanowi zalCj.cznik do protokolu. 

Do pkt. 6 
W 6jt odpowiedzial Radnemu Stanislawowi Szymanski emu, ze wielokrotnie m6wil 

jaka jest sytuacja zwiCj.zana z drogCj. w Alfonsowie. W tym roku postara siy podjCj.c rozmowy 

dotyczCj.ce swiatlowodu, w kt6re miejsce go przelozyc. Powiedzial r6wniez, ze przystanek 

w miejscowosci Budy zostal zniszczony. Przystanek stoi na gruntach prywatnych i trzeba cos 
z tym zrobic. Potrzebne SCj. rozmowy z wlascicielem grunt6w. 

Nastypnie odpowiedzial radnemu Dariuszowi Wolinskiemu, ze rozmawial z OSP 

w Slubicach, kt6ra posiada odpowiednie srodki, by usunCj.c gniazdo os. Prosil by zglaszac 

to na biezCj.co. 

W6jt odpowiedzial radnej Sylwii G6reckiej, ze drzewa bydCj. usuniyte w nastypnym 
miesiCj.cu. Nie jest to latwe, nie jest to bezpieczne, poniewaz blisko przebiega linia 
energetyczna. 

Nastypnie odpowiedzial radnej Milenie Kaminskiej, ze przystanek jest w zlym stanie 

technicznym i wymaga rozbi6rki postawienie nowego. 

Do pkt. 7 
PrzewodniczCj.cy Rady Gminy poinformowal, ze protok61 z XXXVIII seSJI Rady 

Gminy Slubice zostal przeslany do radnych drogCj. elektronicznCj.. 

Radni nie mieli zadnych zapytan, bCj.dz uwag. 

W glosowaniu bralo udzial15 radnych. Protok61 zostal przyjyty jednoglosnie. 

Protok61 z XXXVIII sesji Rady Gminy Slubice wraz z imiennym rejestrem glosowan 

stanowi zalCj.cznik do protokolu. 

Do pkt. 8 
PrzewodniczCj.cy Rady Gminy poinformowal, ze protok61 z XXXIX nadzwyczajnej 

sesj i Rady Gminy Slubice zostal przeslany do radnych drogCj. elektronicznCj.. 

Radni nie mieli zadnych zapytan, bCj.dz uwag. 

W glosowaniu bralo udzial 15 radnych. Protok61 zostal przyjyty jednoglosnie. 

Protok61 z XXXIX nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Slubice wraz z imiennym 

rejestrem glosowan stanowi zalCj.cznik do protokolu. 

Do pkt. 9 
W6jt poinformowal, ze zostaly zamontowane lampy solame w solectwach. Po 4 lampy 

na wybrane solectwa. W Nowosiadle stopa lampy zostala przez kogos zniszczona. Lampy 
zamontowane przy drogach gminnych majCj. sluzyc bezpieczenstwu mieszkanc6w na drodze 

a nie maja oswietlac prywatne posesje. Gdyby pojawily siy jakies problemy prosil, by 

zglaszac to na biezCj.co. 

Poinformowal, ze zostal przekazany plac pod budowy oczyszczalni sciek6w 

i modemizacjy SUW w Laziskach. 
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Podziykowal druhowi 	 Januszewskiemu w kwestii pozyskania 

samochodu operacyjnego dla jednostki Wi'l-czemin jak i dla druha Marka Tarki. 
Samoch6d byl w uzyczeniu a teraz jest wI snosci'l- gminy. Jest trochy op6znien dotyczqcych 

wykaszania poboczy. Wi'l-ze siy to z szkodzeniem wykaszarki. Na chwily obecnq 

w wiykszosci miejsc jest juz wykoszone. 
Poinformowal, ze firma Remondis stosowala do Urzydu pismo 0 dolozenie 5 000 zl 

do kazdego miesi'l-ca do obowi'l-zuj'l-cej stawki. To jest dolozenie do ceny paliwa. 

Przypomnial, ze wczesniej byly juz na ten t] mat rozmowy i radni siy zgodzili. 
Sekretarz powiedzial, ze w pismie . est r6wniez temat podniesienia opIat za wyw6z 

smieci dla dzialalnosci gospodarczych. Gm'na obsluguje tylko gospodarstwa domowe. 

Radny 	 Jacek Domzalowicz zapyt 1 dlaczego Remondis odbiera odpady od firm 

w innym terminie niz dla mieszkanc6w. To nie jest duzo smieci ajad'l- specjalnie. 
W6jt 	 odpowiedzial, ze firma kazuje trasy dla gminy a dla dzialalnosci 

gospodarczych oddzielnie. Oni mUSZq szystko wazyc. Gdyby to bylo polqczone 

zaburzyloby wykaz recyklingu dla gminy. 
Radna Jadwiga Lewandowska po ziykowala w6jtowi za interwencjy w zwiqzku 

z awariq ruroci'l-gu w miejscowosci Budy. 1zybko zostalo to naprawione. 

Radna Krystyna Wojtalewicz j roSila 0 zgloszenie na drodze powiatowej 
przy przystanku w Studziencu pod g6ry zly stan poboczy. Mozna zniszczyc samoch6d. 

Radny Stanislaw Szymanski prosil 0 poprawienie drogi obok R. gdzie byl ci'l-gniyty 

wodociqg. Zglaszal r6wniez, ze latar ie bardzo dlugo siy pal'l-, do 12.20. Prosil 

o przestawienie zegar6w. . 	 .. . 1 , . 
Radna Teresa Sltklewlcz zgloslla, ze ktos wyrzucil odpady w pole uprawne 

na Grzybowie. Zapy.tala czy mozna to usunf c. . . .. 
Soltys Elzbleta Machala zapytala kledy Jest plano wane dosypallle brakuNcego 

destruktu na drodze na Budy. Teraz jest dbbra pogoda. Zapytala czy w6jt rozmawial z kims 

o~nos~i~ zamontowania la~py ~a SkrzY~FWa~iu pr~y drod~e n~ Budy. Sk,rzyzowa.nie jes~ 
llledoswietlone. Zapytala rowlllez, gdzle mleszkancy maN Sly zglaszac z wllloskami 

na dodatek wyglowy i od kiedy. I 
Soltys Kazimiera laniszewska przr pomniala, ze kilka lat temu zostal wziyty kredyt 

na remont osrodka zdrowia w Slubicach. ([)becne, chc'l-C tam cos zalatwic to przyjmuje tylko 

jeden lekarz i jedna pielygniarka. Nie mJ dentysty. Nie rna zadnego specjalisty. Okoliczne 

osrodki maj'l-. Zapytala w jakim celu zost+ wziyty kredyt i poniesiono koszty. Mial byc tam 
r6wniez pok6j dziennego pobytu na 24 godziny w razie potrzebnej kropl6wki dla pacjenta. 

Zapytala czy cos w tym kierunku bydzie rj bione, poniewaz mieszkancy siy 0 to dopytuj'l-. Nie 
kaZdy rna mozliwosc pojechac do innego asrodka. 

Soltys Ryszard Zi61kowski powiddzial, ze mieszkaniec solectwa zglaszal wyciycie 
drzew. 

W6jt odpowiedzial, ze te drzewa rosnq na gruntach prywatnych i tylko wlasciciel 
moze je usun'l-c. 

Radny Dariusz Wolinski w imieJiU wlasnym i druh6w OSP Juliszew podziykowal 
za pomoc w pozyskaniu srodk6w na wymi ny pod16g w OSP luliszew. 

Soltys Elzbieta Karasek zapytal czy wiadomo cos 0 poprawieniu mostku w 
miejscowosci Potok na drodze powiatowe . Zapada sit:;. 
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Przewodnicz'l-cy Rady Slawomir Januszewski zglosil krzewy przy drodze powiatowej 
Nowosiadlo-Troszyn na odcinku od strony Nowosiadla. Niedlugo nie bydzie mozna siy 
min'l-c. Warto by r6wniez zglosic sprawy Kanalu Dobrzykowskiego do Nadzoru we 

Wloclawku. Zn6w kanal jest pelen wody. leSli nic z tym nie zrobiq to woda wyplynie na pola 

uprawne. Prosil 0 skierowanie pisma 0 natychmiastowq reakcjy. Podziykowal za oswietlenia 
w miejscowosciach. 

W6jt odpowiedzial najpierw radnej Krystynie Wojtalewicz, ze po nawalnych 
deszczach pobocza na drodze powiatowej w Studziencu zostaly zniszczone. Zostanie 

to zgloszone. Tak sarno kwestia przepustu na Potoku i przycinanie drzew i krzew6w. Poprosi 
o interwencje. Na biezqco jest to zglaszane. 

Nastypnie odpowiedzial radnemu Stanislawowi Szymanskiemu w kwestii wyr6wnania 
drogi na Alfonsowie, ze tam jest bardzo piaszczyscie. Bydzie to wyr6wnane. Jezeli chodzi 
o oswietlenie to zostanie to zgloszone. 

Odpowiedzial soltys Elzbiecie Machala, ze um6wil siy z wykonawcq w dniu 
jutrzejszym na rozmowy i trzeba dosypac destrukt. Jesli chodzi 0 lampy to na etapie 
projektowania oswietlenia bydzie trzeba lampy uwzglydnic. 

Odpowiedzial soltys Kazimierze Janiszewskiej, ze remont osrodka siy odbyl i byl 
kredytowany. Byl niezbydny. W kwestii dostypnosci specjalist6w to m6wiI, by nie 

spodziewac siy ich stalej obecnosci tutaj. Jest wielki problem w sluzbie zdrowia ze 
specjalistami. Pani dentystka zrezygnowala z pracy w Slubicach i wypowiedziala umowy. 

Byl z niq problem. W6jt od dw6ch lat rozglqdal sit( i pr6bowal nabyc nowego dentystt(. Nikt 

nie byl zainteresowany. JeSli chodzi 0 dostypnosc specjalist6w w osrodkach zdrowia 

to nigdzie nie rna ich na stale. Kredyt byl brany, poniewaz gmina nigdy by nie byla w stanie 
wyremontowac osrodka z wlasnych pienit(dzy. Pani doktor prowadzi osrodek zdrowia. Jest 

nowa pani menadzer, kt6ra pomaga w funkcjonowaniu. W6jt powiedzial, ze przekaze 
informacjt( i uwagi pani doktor. 

Radny lacek Domzalowicz powiedzial, ze jest problem z godzinami przyjt(c. Wielu 
mieszkanc6w zglasza, ze od tej i do tej godziny powinna byc pani doktor i pan doktor, 
przychodzq a okazuje sit(, ze Sq na wyjeidzie. Nie Sq dostt(pni. Nawet umawiajqc sit( 
na konkretnq godzint( jest problem. 

Radny Dariusz Wolinski r6wniez powiedzial, ze nie mozna sit( dodzwonic zeby dostac 

numer recepty. lezeli ktos przychodzi z gorqczkq to powinno siy go przyjqc. 
Radny Stanislaw Szymanski stwierdzil, ze pani doktor rna sw6j osrodek zdrowia 

w Gqbinie i tam Sq specjalisci. 

W6jt odpowiedzial, ze przekaze wszystkie uwagi. 
W kwestii dodatku wyglowego to jeszcze nie wiadomo konkretnych szczeg616w, 

gdzie to bydzie realizowane i kiedy. P6ki co pojawil sit( wz6r wniosku. Gmina na biezqco 
bt(dzie informowac 0 szczeg6lach. Na pewno wiadomo, ze wnioski bt(dzie trzeba skladac 
do konca listopada. Od zlozenia wniosku do wyplacenia rna byc 30 dni. 

Radny Jacek Ambroziak pros ii, by zostaly puszczane kartki z informacjami po wsiach, 

poniewaz nie wszyscy korzystajq z internetu. 
W6jt odpowiedzial, ze wszystkie informacje zostajq przekazywane do soltys6w, 

radnych, Sq puszczane kartki do soltys6w. Tylko, ze kartki u niekt6rych ginq. 
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Do pkt. 10 
Przewodnicz~cy Rady Gminy stw'erdzil, ze porz~dek obrad XL Sesji Rady Gminy 

w dniu 26 lipca 2022 r. zosta~ wyczerpany, Podziykowal Radzie Gminy 
za uczestnictwo w obradach oraz wszystkib osobom ogl~daj~cym sesjy dro lektroniczn~, 
po czym je zamkn~l. 

Pr~t~olowala 

ar!ts<~ 
Kinga Maslanka Sio 
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